
 

 

 
Verslag van de ledenvergadering van de PvdA op 26 mei 2014 
 
Aanwezig: Volledig Bestuur 
Gasten: Jannewietske, Hans, Remco, Bertus, secr. fractie, Joukje, leden van de pc,  Afgevaardigden 
 

1. Opening 
Er gaat nog een presentielijst rond voor de aanwezigen die geen afgevaardigde zijn. 
Mededeling: Michiel heeft 13.000 stemmen binnengehaald. Bedankt maar het is niet gelukt. 

2. Verslag.  
Dik: verslag nog niet volledig (aanwezigen, afmeldingen, toch meegestuurd om weer te geven wat er 
gebeurd is).  Jan Mengers merkt op dat er geen praeadvies gegeven is over de waterschapslijst. 
De naam moet Wietse Martens zijn, verder wordt het verslag vastgesteld. 

3. Datumschema Lijsttrekkersverkiezing 
Gea van Dijk houdt een presentatie over de keuzes die het bestuur gemaakt heeft en hoe een 
ledenraadpleging precies gaat. 
Vragen: Mag ik zes verschillende kandidaten ondersteunen? Ja dat mag. 

 Toelichting: geheimhouding gaat over de uitspraak van accepteren van een kandidaat door het 
gewestelijk bestuur, dus over het verschil tussen kandidaat stellen (persoonlijk) of kandidaat zijn 
(besluit van gewest). 

 Opmerking: Als er geen bezwaren gemaakt zijn, dan kan het sneller.  Gea, nee, het gaat ook om het 
officiele moment van de perspresentatie van de kanidaten , dat doe je niet in de vakantie. 

 Anne Zijlstra: Gaat het erom dat jullie de kandidaten niet in vakantietijd willen presenteren?. Ja! ok, 
begrepen. 

 Henk zegt bij punt 7 over de lijsttrekker dat hij/zij  beoogd gedeputeerde is  tenzij hij dat zelf niet wil. 
Lijsttrekker kan ook zeggen ik blijf in de fractie zitten. 

-     Joop van den Berg vraagt om ook te overleggen met Smallingerland over een debat. 

 Rolie Groninger vraagt of er een landelijke code is voor de manier waarop de campagne gevoerd 
wordt?  We zullen het doen zoals het landelijk gedaan wordt.   

Voorzitter Henk Kothof stelt de vraag of we het gaan doen? 

 Stemverklaring: vorige keer was er een ruime meerderheid voor deze procedure. Waarschuwing dat 
de bijeenkomsten enthousiasme uitstralen. 

 Hans Konst waarschuwt dat we moeten sturen waar de debatten over gaan. Gaat het om 
programmapunten of gaat het om de ene of de andere kandidaat. Er moet niet uit komen dat de 
PvdA verscheurd is over programmapunten. Gea: we maken dus een handleiding voor de afdelingen 
die de bijeenkomsten organiseren en we zoeken een goede gespreksleider.   

 Het gaat om onze interne bijeenkomsten.  

 Teun Voogd: is het niet handig dat de kandidaten hun programmapunten inleveren bij de 
programmacommissie?  

 Henk: we nemen alles mee, heb je nog suggesties geef die dan door aan Dik. 

 Henk: dit was het voorstel dus. 

 Anne: wij hebben het vorige keer voorgesteld. Complimenten voor de manier waarop het nu tot 
stand is gekomen. 

 Henk: Het is in overleg met de afdeling Leeuwarden tot stand gekomen, waarvoor dank. 
De ledenvergadering gaat akkoord met het voorstel om een ledenraadpleging te houden voor het 
lijsttrekkerschap en delegeert de verdere uitwerking aan het bestuur. 

4. Datumschema verkiezingen algemeen 
Joop van den Berg pleit ervoor om het koppelen van kandidaten aan regio’s te handhaven. 
Het datumschema wordt vastgesteld. 

5. Onderwerp uit de Statenfractie 
Komt niet aan de orde.  

6. Rondvraag 
Anne Zijlstra: Je hebt als bestuur iets gezegd over hoe een gedeputeerde gekozen wordt. Graag in Reade 
Tried of op een volgende vergadering eens duidelijkheid of daar een procedure voor is. 
Anne Zijlstra: is er al een procedure voor de programmacommissie? 
Trees Flapper: ergens rond september is een eerste concept klaar. Dan gaan we daarmee naar het veld en 
ook naar de afdelingen met de vraag wat daar speelt. 
Anne: Hartelijk dank.  

7. Sluiting van de vergadering. Allen hartelijk dank.   
 


